## 注入優質燃油 追求卓越性能 走得更遠

# Go further with quality fuels formulated for better performance

Diesel

#### Synergy™ 柴油 Synergy™ Diesel

內含高效能添加劑,有助提供超卓的潔淨效能之餘,更具 防泡特質,令入油過程更快捷。

此外,於測試中顯示,Synergy柴油用於重型車輛可提升 燃油效益平均2.8%\*;每日使用車輛亦可提升燃油效益 平均1.8%\*。因此,每次入油可以走得更遠,並為您的 業務節省更多成本。

Contains a powerful additive that helps provide excellent detergency cleaning performance and anti-foaming properties for faster filling.

Tests on heavy duty vehicles showed that using our Synergy Diesel fuel improved fuel economy by an average of 2.8%\*; tests on everyday used cars showed that using our Synergy Diesel fuel improved fuel economy by an average of 1.8%\*.

That means you can go further on every tank, and enjoy additional cost savings for your business.

\*以二手市場購買之車輛於英國作獨立測試並按照車輛當時之狀況作燃油效益的測試及評估。9架測試的車輛注入 Esso Synergy柴油行數4,000公里後,所得出之燃油效益平均提升1.8%。

Based on vehicles purchased on the used car market and independently tested in the UK. Fuel economy was assessed in the condition vehicles were received. Testing occurred over a 4,000 km cycle on Esso's Synergy Diesel and the average benefit across 9 tested cars was 1,8%.

Supreme<sup>+</sup>

#### Synergy Supreme\*特級汽油

Synergy Supreme<sup>+</sup>特級汽油是我們最高級別的燃油。 與Synergy Extra汽油相比,含有雙倍添加劑的 Synergy Supreme<sup>+</sup>特級汽油,能保護座駕引擎,減少引擎 沉積物達50%及有助預防引擎損耗、清潔引擎並保持運 行暢順和減低引擎銹蝕,為您帶來更穩順的駕駛體驗。

Synergy Supreme\* premium petrol is our premium fuel grade. It has double the additive of Synergy Extra petrol. It reduces deposits by 50% and helps prevent engine wear, cleans your engine and keeps it running smoothly, and reduces engine corrosion.

**E**xtra

#### Synergy Extra汽油

一種適合大部份汽車的高效能汽油,亦含有減少摩擦添加劑,有助令引擎運行更暢順及提高燃油效益。

Synergy Extra petrol is a high performance petrol suitable for most cars. It also contains a friction modifier additive, helps engine run more smoothly and improve fuel economy.

產品效能之描述是與一般無添加劑的燃油為基準作比較。實際的效益視乎多種因素而定,包括但不限於引擎類別 端較習慣及從前所用的燃油等。

Fuels benefit claims are based on comparison to ordinary unadditised fuels. Actual benefits may vary depending on various factors including, without limitation, engine type, driving style, and fuel previously used.

### 讓可靠的專屬團隊全天候與你同行 Be supported by a reliable and dedicated team all year round

客戶服務熱線 Customer Service Hotline: 800 960 518

客戶服務電郵 Customer Service Email: Customer\_HongKong@essocard.com.hk

辦公時間 Operation Hours: 0900 - 1800

如若在辦公時間外或公眾假期需要支援,你可以到我們的網站使用 線上服務。

網址: Esso.com.hk

For support after hours or during public holidays, you can access our online service at any time at Esso.com.hk

## The Esso Fleet Card

Fleet management at your fingertips.



## Esso車隊咭

輕鬆管理車隊於彈指間。











提高效率 省時節流 Increase your efficiency with cost and time savings



#### 具競爭力燃油折扣 Competitive discounts

節省燃油開支,讓你投資在更重要的項目上。 Save on fuel so you can invest more in what matters.



#### 免息信用額 Interest-free credit

更有效地管理資金流。 Manage your cash flow with peace of mind.



#### 增加3%\*行車里數 3% more mileage\*

Enjoy even more savings with better fuel economy.



#### 高效管理工具 Efficient management tools

減少冗長文書工作的處理時間,讓你擁有更多時間專注於業務上。 Spend less time on mundane paperwork and more time on productive business.



### 零手續費

#### Zero card fees

年費及補領費全免。 No annual fees and no card replacement fees.

靈活自訂管理方式 全天候安全保障 Gain full control and round-the-clock security with customisation







咭務管理

網上取消

embossment

• 提供不同的安全性設定如密碼或

• 如咭被盜取或遺失,可以隨時於

• 專門團隊監控任何異常使用情況

Security features are provided such

• Lost or stolen cards can be cancelled quickly and easily online at any time

Abnormal card usage is monitored

by a dedicated team to prevent

fraud or card abuse

於咭面印上車牌號碼

以防止欺詐或被濫用

Card management

as 'PIN' and vehicle number







- 燃油消耗及效能追踪(每次入油 前須提供行車里數,以作記錄)
- 網上查閱入油模式和油咭開支
- 車隊支出綜合月結單

#### Fleet management

- Fuel consumption and efficiency tracking is enabled by logging odometer readings prior to each
- Online data access to refuelling patterns and card expenditures
- Monthly summary of your fleet spend

#### 司機管理

• 可基於以下條件設置限制:

#### Driver management

• Limits can be set based on:



油品類別 product type



可使用金額 Dollars day



可使用金額 Dollars month



交易金額 Dollars transaction

交易次數 No. of transactions per day

Day

· 產品效能描述來自以下一個或多個來源:(1) 公司內部或第三方車聯之引擎測試、及/或(2) 其他科學文獻。產品效能的描述均以無添加的標準無流性比較基礎。引擎機類,複数智能及其他個別因素或會修實地為和車職的實際被應表現,包括接換物體施效益。 "Claims based on one or more of the following (1) Bretand or thing party which engine testing, and /or (2) Other scientific literature. The basis of comparison for fuels claims are against standard fuels with no additives. Engine type, driving behaviour and other factors may also determine fuel and which per formance, including emissions and fuel economy.